
Referat fra Administrationsgruppemøde den 27. oktober 2023 

 

Til stede: LH, HHB, DKC, BBS 

 

Opfølgning referat fra sidst 
 

Vedr. personfølsomme oplysninger og de røde, gule og grønne smileyer, har 
HHB forsøgt at skrive til GPDR-obersten Karina, men hun er her ikke mere. 
Har spurgt til hvem vi så skal kontakte, men ikke fået svar. 
LH prøver at kontakte Nils Högel, om han ved noget. 
 
Vi afventer stadig referencepriser vedr. de 16-21 -årige.  
 

TK2 
 

Journalflyt virke stadig ikke ���� Vi kan sende dem som bliver anmodet om 
fra andre kommuner, men de kan ikke sende dem vi har anmodet om. 
Vi er i løbende kontakt med Hans fra TK2, men hører ikke så meget derfra. 
HHB vil sende mail igen til Hans, men sætte Tim fra IT på som cc, så han også 
er orienteret om, at det stadig ikke virker. 
 

Navneskilte 
 

Der er fundet et nyt firma. Det er holdere hvor man kan skifte navnet ud. 
DKC laver labels med tandplejens logo, så de er klar til at sætte navne på. 
 

Burgerundersøgelse Der kommer en brugerundersøgelse for brugere af hele Sundhedshuset. 
Den bliver holdt over 2 dage, den 20/21 november. 
Der vil stå 2 studentermedhjælpere og Sofie, sundhedskonsulent rundt i 
huset, og spørge folk som kommer. 
Der vil blive lavet små visitkort med en QR-kode på, som kan deles ud. De vil 
blive uddelt til klinikkerne, som kan udlevere til forældre. 
Vi laver et opslag til infoskærme med en QR-kode. 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

Eventuelt 
 

 

Næste møde : 
 
Husk punkter til dagsorden 

Kommer senere ���� 

For referatet BBS 
 


